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De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voozitter,

Fractie BurgerBelangen Roosendaal signaleert dat gedurende de zomermaanden veel overlast bij

afualcontainers ontstaat, omdat mensen hun vuilniszakken bij de afualcontainers zetten. Met name bij

de Jumbo aan de Van Beethovenlaan zou in de ogen van BurgerBelangen Roosendaalzo snel

mogelijk iets moeten gebeuren. Dit om te voorkomen dat er een rattenplaag ontstaat.

BurgerBelangen Roosendaal heeft uit eerste hand mogen vernemen, dat er inwoners zijn die er voor

kiezen om hun afual naast de containers te zetten, omdat het restafual slechts 1x in de 4 weken wordt

opgehaald en met het warme zomerweer er dan maden in het afual komen.

BurgerBelangen Roosendaal heeft hierover de volgende vragen:

1. Heeft u aandacht voor het bijplaatsen van afual naast afualcontainers? Wordt hier op

gecontroleerd en welke verdere acties worden hierin ondernomen? Graag een toelichting.

2. Ziet u mogelijkheden om in de zomermaanden het afual 1x per 2 weken in plaats van 1x per 4

weken op te halen? Graag een toelichting ten aanzien van onder welke voorwaarden wel/

waarom niet?
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Heeft u aandacht voor het bijplaatsen van afval naast afvalcontainers? Wordt hier op
gecontroleerd en welke verdere acties worden hierin ondernomen? Graag een
toelichting.

Jazeker. Het bijgeplaatste afval wordt zoveel mogelijk doorzocht. Er wordt gekeken of men

wel goed afval kan scheiden en overtreders worden bekeurd. lndien de kennis ontbreekt
wordt dit uitgelegd, o.a. door een pictogrammenkaart te geven in de taal die de overtreder
spreekt. Ook wordt het betreffende uitzendbureau/verhuurder benaderd als het een adres van

arbeidsmigranten betreft. Er wordt soms bijgeplaatst omdat deze bovengrondse PBD

containers vol zijn. Daarom wordt er z.s.m. een ondergrondse PBD perscontainer in gebruik
genomen op deze locatie. Deze heeft 50% meer capaciteit dan de huidige bovengrondse

containers samen.

2. Ziet u mogelijkheden om in de zomermaanden het afval 1x per 2 weken in plaats van 1x
per 4 weken op te halen? Graag een toelichting ten aanzien van onder welke
voon¡raarden wel/ waarom niet?

Het is niet mogelijk om restafual in de zomer 1x per 2 weken op te halen. Saver heeft niet de

capaciteit om deze extra werkzaamheden uit te voeren. Welworden tips gecommuniceerd om

de overlast zoveel mogelijk te beperken. Door alle etensresten in de GFTE bak te doen

worden veel problemen met stank en maden voorkomen. De GFTE container wordt gratis 1x

per 2 weken leeggemaakt.

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geinformeerd

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van
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